
Terrassa, 21 de Març de 2023

Assistents:  Xavi  Busom  President,  Emili  Sánchez  Tresorer,  Maria  José  Cano  Secretaria,
Gemma Franco vocal. 

Socis de ple dret

1.- PRESENTACIÓ ASSEMBLEA 

En Xavi Busom exposa als assistents que tot I haver presentat la dimissió com a president del
CET per una qüestió formal, sent un requisit per poder presentar-se a les eleccions com a nou
equip candidat a la nova junta directiva. Demana l’autorització de l'assemblea per tal que tant
ell mateix com la Maria José Cano, que també ha presentat la seva dimissió, siguin presents a
la taula perquè han format part de l’equip que ha de passar comptes de l’exercici 2022.

Un dels  assistents  exposa  que  la  convocatòria  no  està  ben  presentada  perquè  no  es  pot
presentar el Xavi com a president del CET quan ja no n’és. Expliquem que tot I que s’ha dimitit
per una qüestió formal, estem presentant l’assemblea corresponent a l’exercici 2022, Durant
el qual va estar president fins l’últim dia.

Els  assistents  donen  el  consentiment  perquè  l’ex-president,  Xavi  Busom,  pugui  presentar
l'assemblea i la Maria José Cano pugui actuar com a secretària.

2.- LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR

La Maria José llegeix l’acta de l’assemblea anterior. Un dels assistents expresa el seu desacord
amb el to de l’acta i amb el fet que s’exposi els noms de les persones que fan les intervencions,
vol que consti en acta.

S´aprova aquest punt pels assistents.

3.- MEMÒRIA D’ACTIVITATS 2022

Kames kids: fa 7 anys van començar a Viladecavalls, creix i es consolida 14-15 grups amb llista
d’espera 180 nens. Dels 4 als 17 anys. Compten amb 18 tècnics amb contracte laboral.

Biblioteca: Martí Puig, servei obert dijous de 18 a 21h. S’han enregistrat unes 60 donacions
entre documents, fotografies etc. Total de 80 consultes, 32 préstecs. Visor virtual de Llibres de
Registre  Històrics  de  vies  d’escalada  a  Sant  Llorenç  del  Munt  i  l’Obac.  Wikiloc  1100
descàrregues de traks.

Es comenta el fet, en positiu, perquè reflecteix la vitalitat de l’entitat, que hi ha tanta oferta
que s’estableix una certa competència entre les activitats. El Xavi agraeix a tots els vocals i
agraeix el relleu de les passejades pel parc, amb una afluència de 25 persones.

Senders,  després de la  Covid han tingut una gran davallada de persones,  ara són unes 28
persones i abans eren entre 40-45. Han començat a fer el GR -5 per l´interior.



Horitzons, tenen una afluència de 40-50 persones per sortida

Marxa nòrdica, cada divendres van de 18h a 20h a caminar i el tercer dissabte de cada més
surten entre 30-40 persones. Cada trimestre fan cursets.

Muntanya inclusiva, secció nova, va néixer al març del 2022, han fet ja 17 sortides amb unes
259 persones, entre persones afectades per una baixa visió i voluntaris. Cada dijous de cada
més. També han fet sortides amb altres seccions, quan això ha estat possible.

Bicicet, fan 1 sortida per temporada, però ara es fa 1 mes si i mes no. Tenen molta afluència.
Les sortides són a  l´abast de tothom.

Botànica, celebren el memorial Joan Crispi per Nadal, i van fent petites sortides però amb poca
afluència de gent.

Ornitologia; enguany celebren 20 anys. Han organitzat sortides conjuntament amb ADENC per
poder aconseguir més gent. Han tirat endavant el projecte orenetes i, al riu Ripoll, han aportat
dades per al control de les tortugues autòctones.

Fotografia; han fet exposicions cada mes a la sala d´actes, I han aconseguit més socis, I com
cada any han tirat endavant el concurs de Fotografia.

Coneixermón,  han  estat  fent  sortides  mensuals,  amb  assistència  de  moltes  famílies  molt
involucrades, aportant també iniciatives interessants. 

Femalpí, nova secció que té bastant èxit, fent sortides més alpines aptes per tothom, segons
l’activitat, amb format d'1 dia o de cap de setmana, el límit de persones són 20 per sortida.

Col·lectives d’alta muntanya, fan sortides d’esquí de muntanya, durant uns mesos a l´any, que
s´intenta que no se superposin amb les de Femalpí. 

SIS, es fan 2 cursos a l´any I es van omplint les activitats, ja que durant l´any són molt actius
fent sortides els caps de setmana. Durant l´estiu organitzen els dimarts a la fresca.

Cultura; xerrades, presentació de llibres, un dijous al més els cafès científics, la glosa que té
mot d´èxit, I ara el dia 20 d´abril es fa la taula rodona humorística.

4.- ESTAT DE COMPTES DE L’ENTITAT

L’Emili explica que hem canviat el comptable perquè l’any anterior es van tenir problemes per
tenir tota la informació a punt per a l’assemblea.. L’exercici s’ha tancat a 31 de desembre del
2022,  per  tant,  és  possible  que  en  alguna  secció  no  s’hi  vegin  reflectits  moviments  que
realment s’han materialitzat durant els primers mesos de l´any 2023. Demana que es tingui en
compte aquest apunt.

Es  proposa  que  l’estat  de  comptes  del  major  de  cada  secció  es  passi  com  a  mínim
trimestralment per veure quines imputacions es fan i comprovar que es fa correctament, per
poder quadrar millor a finals d'any. 

Els números de campament d’aquest any reflecteixen unes pèrdues importants, de -17.000 €.
Tanmateix, es creu que caldria tornar-ho a revisar, ja que, per motius personals, no ha estat
possible  contrastar-los  amb  la  persona  responsable  de  l´activitat.  S’acorda  que  es  farà  el
possible per fer aquesta posada en comú.



Altres comptes com la d’ingressos per subvencions, reflecteixen un desquadrament important
amb allò que s’havia pressupostat. L’Emili explica que aquest desquadrament és a causa d’un
canvi en el pla comptable proposat pel nou responsable de comptabilitat. 

Es comenta que caldria decidir si  la secció ESQUÍ, ha de continuar formant part del centre
Excursionista o seria millor desvincular-se'n, ja que porten la seva comptabilitat de manera
completament independent I  no hi  tenen accés ni  el  comptable ni  el  tresorer de l’entitat.

Com que en el moment de l’assemblea no es disposa de tota la informació per aclarir alguns
dels dubtes que s’han plantejat, es decideix sotmetre a votació l’estat de comptes I, en cas que
no s’aprovin,  convocar  una assemblea extraordinària en la  qual  assistirà  el  comptable  per
resoldre aquesta qüestió.

Es fa la votació: 

Vots a favor: 13

Vots en contra: 39

Abstencions: 11

No s’aproven els comptes de l’exercici 2022 i, per tant, es decideix convocar una assemblea
extraordinària amb aquest únic punt per, poder aprovar les comptes del 2022.

Diferents  intervencions  de  socis  demanant  algunes  explicacions  més  segons  els  comptes,
encara que la junta no pot respondre a tot el que se li demana, ja que no té tota la informació
per imputacions.  Per aquest motiu s’insisteix  en la  necessitat  que el  comptable participi  a
l’assemblea extraordinària.

Un dels socis, demana la paraula per dir que no li agrada el to en què es demanen explicacions
a la Junta, que hi dedica les hores de manera voluntària per tal que el centre funcioni, ja que es
crea un clima distant.

5.- PRESSUPOST 2023

A causa de la no aprovació de l’estat de compte 2022, se sotmet a votació la presentació, o no,
del pressupost per a 2023.

Vots a favor: 12

Vots en contra: 13

Abstencions: 29

No  queda  aprovat  el  present  punt,  i  es  demana  una  que  s’afegeixi  la  presentació  del
pressupost 2023 a l’assemblea extraordinària.

6.- PROPOSTA CLUB DEL MAR 



La responsable del Club del Mar, membre del CET i activa en les activitats de Muntanya 
Inclusiva, exposa el seu interès per fer sinergies entre ambdues entitats.

S’aprova per unanimitat que es posi en comú i s’informi de com es vol fer aquesta 
col·laboració.

7.- BALANÇ JUNTA SORTINT

S´informa el Soci i es fa un resum de diferents seccions i activitats que s´han pogut tirar 
endavant i, també, del que no s´ha pogut desenvolupar de tot.

Hem aconseguit promocionar les colònies, les extraescolars, els casals de setmana santa, 
setembre, Nadal, etc havent-hi més nens al CET que és el que interessa de cara a obtenir més 
socis i que es quedin a participar en altres seccions.

Escola de Muntanya, I els tastets han tingut èxit amb diferents socis i nous socis.

Presentar una WEB NOVA a internet del CET, per tenir més visualització.

Instauració d´un programa nou de Gestió a administració del CET.

La compra de la part de l´arxiu, per poder créixer el CET.

La inclusió social, per part del tema dels invidents ha tingut molt d’èxit, en canvi, la inclusió 
social ha costat més, i no s’ha pogut aconseguir el que haguéssim volgut en aquests 4 anys.

A tenir en compte que es va passar un covid, i es va intentar reviure i continuar amb totes les 
activitats, sobretot les de l´estiu amb els nens.

8.- PRESENTACIÓ DE CANDIDATURES

A causa de l’acord de convocatòria per a una nova assemblea extraordinària se suspèn i 
s’acorda que es convocarà una altra assemblea extraordinària per presentar, acceptar i 
proclamar la nova, i única, candidatura.

9.- PROPOSTES I SUGGERIMENTS



Diferents socis, demanen que continuï la junta en funcions aquestes setmanes fins que es 
pugui realitzar la convocatòria de l'assemblea general extraordinària.

Es vota si l’assemblea de socis i sòcies està d’0acord en convocar dues Assemblees 
Extraordinàries:

- per presentar i aprovar, si escau, l’estat de comptes 2022 i pressupost 2023,
- per a la presentació de candidatures  

A favor: 47+ 4

En contra: 0

Abstenció: 0

Queda aprovat per unanimitat.

Finalitza l'Assemblea General Ordinària a l'espera de les convocatòries esmentades.


